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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor nyit újra a Vásárosnaményi Kórház? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Vásárosnaményi Kórház a megye beregi részének egyetlen kórháza, számos kis település tartozik
hozzá,  az  alsó  rész  rendelőként,  a  felső  kórházként  működött.  A járvány  idején,  mint  minden
kórházban átmenetileg szüneteltették a belgyógyászati és gyermekgyógyászati fekvőbeteg-ellátást
és  szakorvosi  ügyeletet,  de  az  első  hullám  lezajlása  óta  a  környékbeli  kórházak  újra  teljes
kapacitással dolgoznak, csak a vásárosnaményi maradt „zárva”, kizárólag ambuláns ellátás folyik
jelenleg.

A környékbeli kórházak (Kisvárda, Nyíregyháza, Mátészalka, Fehérgyarmat) tömegközlekedéssel
nehezen  elérhetőek,  ráadásul  a  vasútvonalak  megszüntetése  is  nehezíti  a  kórházba  jutást,  ilyen
módon a közlekedés időben és anyagiakban is komoly problémát okoz.

Kérjük Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.) Mi az oka, a döntésnek, hogy a fekvőbetegellátás továbbra is szünetel?

2.) Mikor nyit újra a Vásárosnaményi Kórház?

3.) Milyen megoldásokat tudnak ajánlani a városban élő betegeknek, akik ellátásra szorulnának, és 
távolabbi településekre kell kezelésre, ellátásra járniuk?

4.) A betegek utazása hogyan biztosítható, a csökkenő tömegközlekedési lehetősége ellenére?

5.) A támogatószolgálatokat, betegszállítókat, mentőket felkészítették a megnövekvő 
szükségletekre? Kaphatnak utazási támogatást a rászorulók?

6.) Hány hasonló helyzetben lévő kórház van országszerte, ahol nem állt vissza az ideiglenesen 



leállított betegellátás?

Válaszát és együttműködését előre is köszönjük.

Tisztelettel:

Schmuck Erzsébet Hohn Krisztina

Budapest, 2020. 07. 03.
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